

HERITAGE CLUB PARTNERS // PARTENAIRES DU CLUB HÉRITAGE

These companies offer some great member-only benefits. We strongly encourage you to go to a partner first for information/quotes for insurance, eye and hearing care or if you're looking for a gym. While in the business world that is 2025, they may not always be the best value for you, we strongly believe they deserve a 'look see' from every one of us, as a thank you for their support.

- [belairdirect travel insurance](#) (previously MEDOC) and their home and automobile insurance
 - [HearingLife](#)
 - [Specsavers](#) : As a Canada Post Heritage Club member, you also qualify for 60% off lens upgrades in addition to in-store offers such as 2 pairs of glasses for \$149! Present your Canada Post Heritage Club membership ID card at Specsavers locations in Ontario, British Columbia, Alberta and Manitoba to receive 60% off lens upgrades (Promo Code: 202401).
 - [GoodLife Fitness](#)
 - [Énergie Cardio](#)
 - [Collette Tours](#)
-

PARTENAIRES DU CLUB HÉRITAGE

Ces compagnies offrent de réels avantages à nos membres. Je vous encourage fortement à visiter ces partenaires en premier pour vos besoins d'assurance, vos soins oculaires et auditifs ou si vous recherchez un gymnase. Même si ces entreprises ne vous offrent pas la meilleure aubaine dans le monde d'affaires de 2025, elles méritent tout de même un aperçu de nous tous en guise de remerciement.

- [assurance voyage belairdirect®](#) (anciennement MEDOC) et leur assurances maison et automobile
- [HearingLife](#)
- [Specsavers](#) : En tant que membre du club Héritage de Postes Canada, vous êtes admissibles à un rabais de 60 % sur des améliorations de lentilles en plus d'offres spéciales en magasin telles que des verres au coût de 149 \$. Présentez votre carte de membre du club Héritage de Postes Canada lorsque vous visiterez une des succursales; il y en a en Ontario, Colombie Britannique, Alberta et au Manitoba. (le code promo: 202401).
- [GoodLife Fitness](#)
- [Énergie Cardio](#)
- [Collette Tours](#)